6D5N KANCHANABURI + **KHAO YAI + BANGKOK**

Tour Code: THBKK-6DKKY-SQ

TOUR HIGHLIGHTS

KANCHANABURI

- √ Safari Park open zoo with Giraffe Feeding
 - + Sightseeing Park Bus Tour
- ✓ War Cemetary
- ✓ Bridge over the River Kwai
- ✓ Death Railway Experience Thai-Burma railway train ride for 1 station

KHAO YAI

- ✓ PB Valley Winery + Tasting Tour
- √ Farm Chok Chai Tractor Riding
- ✓ Mango House Farm for Mango Sticky Rice
- ✓ Flower Farm
- ✓ Chocolate Factory
- ✓ Corn Farm
- ✓ Primo Piazza Alphaca Feeding
- ✓ PakChong Night Market



BANGKOK

- ✓ Icon Siam
- ✓ Chinatown
- ✓ FREE: King Power Mahanakhon Sky Walk daytime entrance ticket
- ✓ Enjoy one day free in Bangkok. You may enjoy the whole day shopping or explore the Bangkok city by your own free time

PACKAGE INCLUSIVE:

- √ Return economy air ticket by Singapore Airlines;
- √05 nights hotel stay based on twin sharing;
- √ Meals provided as per itinerary; ✓ Tour are conducted in English
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDE:

☑ Airport Taxes; Driver & Guide Tipping; Personal Travel Insurance; Travel Visa (if any); Incidental bill and other personal expenses etc.

DAY 1 SINGAPORE 🛪 BANGKOK – **KANCHANABURI**

(Meal On Board / Lunch / Dinner)

Assemble at airport for your flight to Thailand -Bangkok. Upon arrival, proceed to Kanchanaburi for the following activities;

⇒Safari Park Open Zoo: hop on into safari park bus, witness wild animals. The amazing experience is the giraffe feeding, get a chance to closely feed the friendly giraffes and many wild animals.

(Note: Exclude Jeep Safari)

Hotel: Royal River Kwai hotel or similar

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Updated 05 July 2023

DAY 2 KANCHANABURI – KHAO YAI

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following sightseeing in Kanchanaburi; After then proceed to **Khao Yai** (approximately 4hrs drive journey)

- ⇒War Cemetary: Walk through Kanchanaburi World War Cemetery and learn about the history that time.
- ⇒Bridge over the River Kwai: The bridge, that links Thailand with Myanmar (known as Burma), was constructed during the Second World War by the Allied prisoners of war. Visit and experience the historical feeling on the bridge rebuilt after the war.
- ⇒Death Railway Train Ride: Through the most magnificent sections of the Thai-Burma Railway by train (1stop experience ride).
- ⇒Pak Chong Night Market: Khao Yai local night

Hotel: Fortune Courtyard hotel or similar

DAY 3 KHAO YAI

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following Khaoyai sightseeing;

- ⇒PB Valley Winery + wine tasting tour: Discover and learn the tradition of Thai wine making at one of the world's most stunning vineyards and taste locally
- ⇒Farm Chok Chai + Tractor riding: Experience the rural and traditional side of Thailand. Go on a tractor ride with a stop at Chok Chai Farm and watch cowboys perform and herd cattle.
- ⇒Flower Farm & Mango House Farm: Mango Sticky Rice is a must-try local dessert when you head to Thailand. Mango House Farm in Khao Yai is a mango paradise offering various mango-related food products and tantalising desserts unforgettable taste.
- ⇒Chocolate Factory: Satisfy your sweet tooth with the decadent desserts at here with own expenses.

Hotel: Fortune Courtyard hotel or similar



DAY 4 KHAO YAI – BANGKOK

(Hotel Breakfast / Lunch / Dinner)

Today proceed for the following sightseeing; After then transfer back to Bangkok.

- ⇒Corn Farm + Primo Piazza + Alphaca Feeding: Meet the alpacas of Primo Piazza, a scenic landmark surrounded by Italian architecture.
- **⇒Mahanakhon SkyWalk:** Experience Thailand's tallest observatory deck. Hop on a multimediathemed elevator and head to the 74th floor for a sweeping view of the city. Stop by the building's rooftop on the 78th floor and enjoy an exhilarating walk across the world's largest glass floors.
- **⇔ICON Siam:** is the most impressive shopping centre in Bangkok, it has more than 7,000 shops, 100 restaurants and even a floating market.
- ⇒Chinatown: The largest Chinatown in Bangkok, is renowned for its incredible shopping options and tantalizing cuisine.

Hotel: Pure Eleven or Centre Point Pratunam hotel or similar



DAY 5 BANGKOK - FREE DAY

(Hotel Breakfast)

Enjoy one day free in Bangkok. You may enjoy the whole day shopping or explore the Bangkok city by your own free time.

Hotel: Pure Eleven or Centre Point Pratunam hotel or similar

DAY 6 BANGKOK 🤻 SINGAPORE

(Hotel Breakfast)

After breakfast, if time permits, you may do your last-minute shopping before your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with WTS Travel.

- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.
- FREE Mahanakhon Sky Walk entrance ticket for visiting time from 1600am-1900pm. Free ticket is NO refundable value.

WTStrave

















闭号: THBKK-6DKKY-SQ

行程 景点 特色

北碧府

- 野生动物园 及 喂食长颈鹿
- 战争博物馆
- 桂河大桥
- 桂河火车铁路 及 体验一站泰缅铁路列车

- PB谷葡萄酒庄+品酒之旅
- 促猜亲子农场+乘坐拖拉机车体验
- 花卉农场
- 芒果屋农场-品尝芒果糯米饭甜点
- 巧克力梦工厂
- 玉米农场
- 小欧风庄园-普里莫广场
 - + 喂食羊驼
- 北冲夜市



曼谷

- 唐人街
- 暹罗天地购物广场
- 免费: 王权大京都大厦空中栈道日间门票 在晏谷享受 您可以享受
- 一日自由活动。 整天的时间尽情购物或探索曼谷市区游览

配套包含:

配套不包含:

- ✔ 往返航空经济舱机票;
- ✔ 05晚酒店住宿, 二人一室;
- ✔ 餐食順序根据行程提供
- ✔ 导游全程以英文解说
- ✔ 景点入门票
- 図 机场税
- 図 司机/导游小费
- 図 旅游签证
- 図 个人旅游保险
- 四 杂费或个人消费

第一天 新加坡 🛪 泰国 曼谷 – 北碧府

(机上用餐/午餐/晚餐)

今天搭乘飞机前往**泰国曼谷**,抵达后专人接机 后, 驱车前往北碧府(大约三小时车程),参观以下 景点;

⇒野生动物园:乘搭园内巴士游览野生动物 园区内含有多种野生动物,更有趣的是您可体 "喂食长颈鹿",近距离喂养友好的长颈鹿和 许多野生动物。-(备注: 不包括园内吉普车乘搭)

住宿: Royal River Kwai 酒店或同级



:天 北碧府 – 考艾

(酒店早餐/午餐/晚餐)

早餐后, 驱车游览以下北碧府景点; 然后驱车前 往考艾(大约四小时车程)。

➡战争公墓: 漫步北碧府世界大战公墓, 了解当 时的历史

⇒桂河大桥:这座连接泰国和缅甸的桥梁是由盟 军战俘在第二次世界大战期间建造的。 参观战重 建后的大桥, 感受历史感。

⇒桂河铁路火车之旅: 乘坐火车穿越泰缅铁路最 壮丽的路段 (体验一站乘坐)

⇒北冲夜市:考艾当地夜市 住宿: Fortune Courtyard 酒店或同級



第三天 考艾

(酒店早餐/午餐/晚餐)

早餐后, 驱车游览以下考艾景点;

⇒PB VALLEY葡萄酒庄园+品酒体验:泰国最 美的葡萄园之一,这里探索和学习泰国葡萄酒 酿造的传统,并可品尝当地酿造的葡萄酒。

⇒促猜亲子农场: 乘坐拖拉机,体验现场观看 挤牛奶乐趣,和观赏牛仔表演等。

⇨花卉农场

⇔芒果屋农场: 芒果糯米饭是去泰国必尝的当 地甜点。 考艾的芒果屋农场是芒果天堂, 提供 各种与芒果相关的食品和诱人的甜点。

⇒巧克力梦工厂:您可自费品尝美味的巧克力 甜点,满足您对甜食的喜爱。

住宿: Fortune Courtyard 酒店或同級



(酒店早餐 / 午餐 / 晚餐)

早餐后, 驱车游览以下景点; 后返回曼谷;

- ⇒玉米农场+小欧风庄园-普里莫广场: 一个融合意大 利及欧式建筑风格和舒适的氛围的庄院,这里可以体 验喂食羊驼。
- **⇒大京都大厦空中栈道**:体验泰国最高观景台。前往 74层一览曼谷城市美景。停留在78层大楼顶,在玻璃 地板上漫步享受令人兴奋感觉
- **⇒暹罗天地购物广场**:曼谷最大购物中心,拥有超过 7,000家商店、100家餐厅,还有一个水上市场。 **申 人街**: 曼谷唐人街以购物及多样美食闻名

住宿: Pure Eleven或Centre Point Pratunam 酒店或同級

第五天 曼谷 – 全天自由活动

(早: 酒店)

早餐后,在曼谷享受一日自由活动。 整天的时间尽情购物或探索曼谷市区游览。

住宿: Pure Eleven或Centre Point Pratunam 酒店或同級

第六天 曼谷 🛪 新加坡

(早: 酒店)

早餐后将送往桃园机场搭乘航班返回家园,留下与 贵宾旅运甜蜜的回憶, 結束這趟难忘之旅!

⊙行程如有更动将以当地旅行社最后安排为准,恕 不预先告知。

⊙如果中文和英文行程有不符合之处,请以英文行 程为准。

⊙免费:大京都大厦空中栈道入门票时间参观 (1600am-1900pm)。免费门票无退款价值。

ADDED VALUE

FREE 01 x Mahanakhon SkyWalk daytime entrance ticket

SINGAPORE **AIRLINES**



附加值-赠送 x 大京都大厦空中栈道 日间入门票

🛪 2023 Departure Date / 2023 团体出发日期:

24 Oct - 29 Oct 31 Oct - 05 Nov 21 Nov - 26 Nov (28 Nov - 03 Dec) 05 Dec - 10 Dec 12 Dec - 17 Dec

Flight Schedule on SQ/新航航班详情:

SQ706 SIN-BKK 0710-1205hrs SIN-BKK SO712 SIN-BKK 1525-1700hrs **BKK-SIN** SQ707 BKK-SIN 1205-1535hrs SQ707 BKK-SIN 1205-1535hrs

Note: *Flight Timing subject to change with/without prior notice. *Subject to group size of minimum 10Pax Adult to confirm departure. 注: *以上航班时刻所显示的时刻表仅供参考,如有变动恕不另行通知。



















